
Syn-Tech NS-62150-GM

产品名称 Syn-Tech NS-62150-GM

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 4000.00/KG

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

NS-62150-GM是Syn-Tech Ltd.的Fluor-Tech PFPE油脂集团的成员，旨在

在-60°C（-76°F）的极宽温度范围内提供长寿命润滑和低油分离

到200°C（392°F）。它由最优质的PFPE基础液制成，大多数化学惰性

酸，燃料和氧化剂。它们不用水乳化，并且对所有溶剂具有抵抗力，NS-62150-GM, a member of Syn-Tech
Ltd.'s Fluor-Tech PFPE grease and oil group, was designed to

provide long life lubrication with low oil separation over an extremely wide temperature range of -60°C(-76°F)

to 200°C(392°F). It is made with the highest quality PFPE base fluids which are chemically inert with most

acids, fuels, and oxidizing agents. They do not emulsify with water and are resistant to all solvents except

highly fluorinated solvents. Contains rust inhibiting, antiwear and EP additives for metal on metal applications.

Extremely stable in the presence of oxygen. This product should not be mixed with hydrocarbon based

lubricants. Before first use thoroughly purge all existing lubricants from bearings, gearboxes, switches, etc.
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